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PROTOKÓŁ Nr IV/19 

z sesji Rady Miejskiej w Trzebnicy 
z dnia 21 stycznia 2019 roku 

 

Załączniki do protokołu: 

1.  Lista obecności radnych; 

Od nr 2 do nr 15 - uchwały Rady Miejskiej w Trzebnicy; 

16.   Wykaz wyników głosowania jawnego radnych Rady Miejskiej w Trzebnicy; 

17. Stanowisko Klubu Prawo i Sprawiedliwość w sprawie budżetu Gminy Trzebnica na 

2019 r. 

W posiedzeniu udział wzięli: Burmistrz Gminy Trzebnica Marek Długozima, Skarbnik 

Barbara Krokowska. 

IV sesja Rady Miejskiej odbyła się w sali nr 48 budynku Urzędu Miejskiego  

w Trzebnicy. Obrady rozpoczęły się o godzinie 13:00. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Trzebnicy Mateusz Stanisz stwierdził quorum  

na podstawie listy obecności, po czym słowami cyt. „otwieram obrady IV sesji Rady Miejskiej 

w Trzebnicy” dokonał jej otwarcia. Poinformował, że porządek obrad wraz z zawiadomieniem 

o sesji wszyscy otrzymali. Przewodniczący poprosił o wprowadzenie autopoprawki  

do przedłożonego projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Trzebnica na 2019 

rok, autopoprawki do przedłożonego projektu uchwały w sprawie zarządzenia wyborów 

sołtysów i członków rad sołeckich, a także o wprowadzenie projektu uchwały w sprawie 

zmiany Uchwały Nr XVII/200/16 Rady Miejskiej w Trzebnicy z dnia 26 lipca 2016 r. 

 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej na rzecz Województwa Dolnośląskiego oraz 

projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVIII/313/17 Rady Miejskiej w Trzebnicy 

z dnia 31 maja 2017 r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej na rzecz Województwa 

Dolnośląskiego. 

Porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Wnioski o zmianę porządku obrad. 

4. Sprawozdanie Burmistrza z realizacji zadań własnych gminy między sesjami. 

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Trzebnica na rok 2019 i lata następne wraz z autopoprawką. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie budżetu Gminy Trzebnica na 2019 rok wraz  

z dwoma autopoprawkami. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Będkowo. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie dotacji udzielanych niepublicznym szkołom oraz 

niepublicznym przedszkolom i innym formom wychowania przedszkolnego 

prowadzonym przez osoby fizyczne i prawne na terenie Gminy Trzebnica. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia kryteriów rekrutacji, punktacji oraz dokumentów 

potwierdzających ich spełnienie przy przyjęciu kandydatów zamieszkałych poza 



2 

 

obwodem do klas I publicznych szkół podstawowych, dla których organem prowadzącym 

jest Gmina Trzebnica. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia kryteriów, liczby punktów oraz niezbędnych 

dokumentów na II etapie rekrutacji do publicznych przedszkoli oraz oddziałów 

przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych lub publicznych innych form 

wychowania przedszkolnego, dla których Gmina Trzebnica jest organem prowadzącym. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Gminnego Przedszkola  

nr 1 im. Krasnala Hałabały w Trzebnicy. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Punktu Przedszkolnego „Krasnale” w Ujeźdźcu 

Wielkim. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Punktu Przedszkolnego „Smerf” w Boleścinie.   

15. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wyborów sołtysów i członków rad sołeckich 

wraz z autopoprawką. 
16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XVII/200/16 Rady Miejskiej  

w Trzebnicy z dnia 26 lipca 2016 r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej na rzecz 

Województwa Dolnośląskiego.   

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVIII/313/17 Rady Miejskiej  

w Trzebnicy z dnia 31 maja 2017 r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej na rzecz 

Województwa Dolnośląskiego. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  

w Trzebnicy i ustalenia składu osobowego. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru przewodniczącego/ej Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Trzebnicy. 

20. Komunikaty. 

21. Zamknięcie IV sesji Rady Miejskiej. 

 

Radny Artur Kania zgłosił wniosek formalny o zdjęcie z porządku obrad punktu 5. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek formalny. 

Głosowanie: „ za” – 8, „przeciw” – 13, „wstrzymało się od głosu” – 0. Wniosek formalny 

został odrzucony.  

Radna Renata Bujak – Ziółkowska zgłosiła wniosek formalny o uczczenie minutą ciszy 

pamięci Prezydenta Miasta Gdańska Pawła Adamowicza. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Trzebnicy odparł, że za chwilę to nastąpi. 

Radna Renata Bujak – Ziółkowska zgłosiła wniosek formalny o zarządzenie przerwy w celu 

przygotowania projektu uchwały w sprawie powołania komisji skarg, wniosków i petycji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Trzebnicy poinformował, że aby powołać komisję skarg, 

wniosków i petycji musi być dokonana zmiana w statucie. 

Radny Mirosław Marzec zawnioskował o przerwę w celu zaproszenia na sesję naczelników 

wydziałów, prezesów spółek, sołtysów oraz radcę prawnego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Trzebnicy, odparł, że zwierzchnikiem pracowników jest 

Burmistrz Gminy Trzebnica Marek Długozima. 

Burmistrz Marek Długozima dodał, że jeżeli będzie potrzeba to poprosi pracowników  

o uczestnictwo w sesji. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek formalny radnej Renaty Bujak – 

Ziółkowskiej dotyczący zarządzenia przerwy. 

Głosowanie: „ za” – 8, „przeciw” – 13, „wstrzymało się od głosu” – 0. Wniosek formalny 

został odrzucony.  
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Przewodniczący poddał porządek obrad wraz ze zmianami pod głosowanie: „ za” – 13, 

„przeciw” – 7, „wstrzymało się od głosu” – 1. Porządek obrad został przyjęty. 

 

 
Ad 4 

Sprawozdanie Burmistrza z realizacji zadań własnych gminy między sesjami.  

Burmistrz przedstawił następującą informację cyt.: „Ostatnia Sesja Rady Miejskiej  

w Trzebnicy odbyła się 28 grudnia i od tej daty podjęto zarządzenia  

w następujących sprawach:                                   

1. Zmian w budżecie gminy Trzebnica na 2018 rok; 

2. Powołania komisji przetargowej do przeprowadzenia postępowania o udziale 

zamówienia publicznego w trybie przetargu nieograniczonego w celu realizacji 

zadania pn.: „Modernizacja budynku Urzędu Miejskiego w Trzebnicy – elewacja”; 

3. Zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Trzebnica na rok 2018 i lata 

następne; 

4. Powołania komisji przetargowej do przeprowadzenia postępowania o udzielenie 

zamówienia publicznego w trybie przetargu nieograniczonego w celu realizacji 

zadania pn.: „Rewitalizacja Gminy Trzebnica poprzez przebudowę ulicy Obornickiej”, 

5. Realizacji wzajemnych zobowiązań i rozliczenia należności uczestników scalenia 

i podziału nieruchomości w rejonie ul. Polnej w Trzebnicy; 

6. Powołania Komisji Stypendialnej; 

7. Powołania komisji przetargowej do przeprowadzenia postępowania o udzielenie 

zamówienia publicznego w trybie przetargu nieograniczonego w celu realizacji 

zadania pn.: „Zimowe utrzymanie nawierzchni dróg gminnych, parkingów i placów na 

terenie miasta i gminy Trzebnica”; 

8. Przyznania stypendium im. Jana Pawła II dla uzdolnionych uczniów z niezamożnych 

rodzin; 

9. Przyznania stypendium Burmistrza Gminy Trzebnica dla uzdolnionych uczniów szkół 

prowadzonych przez samorząd gminny, 

 

Prowadzący zapytał radnych czy mają pytania. 

Radna Renata Bujak – Ziółkowska zapytała przewodniczącego czy przekazał interpelacje, 

które złożyła Burmistrzowi. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Trzebnicy Mateusz Stanisz potwierdził, że przekazał, 

poprosił o zadawanie pytań do sprawozdania. 

Pytań do tego punktu nie było. 

Burmistrz Gminy Trzebnica Marek Długozima poprosił o uczczenie minutą ciszy pamięci 

Prezydenta Miasta Gdańska Pawła Adamowicza oraz byłego Burmistrza Gminy Trzebnica 

Jerzego Hołdanowicza. 

 

Ad 5  
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady. 

Przewodniczący Rady poinformował, że do przyjęcia są protokoły z II sesji nadzwyczajnej 

oraz III sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Trzebnicy. Do biura Rady nie wpłynęły żadne 

uwagi do protokołów. 

Radny Mirosław Marzec powiedział, że protokoły nie były wyłożone do wglądu radnych,  

a był w biurze Rady w środę rano. 
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Przewodniczący poinformował, że o godz. 13.00 w środę protokoły zostały wyłożone. 

Głosowanie: 

1. Protokół z II sesji nadzwyczajnej „ za” – 13, „przeciw” – 4, „wstrzymało się od głosu” – 0, 

·  „nie głosowało”  - 4. Protokół został przyjęty.  

2. Protokół z III sesji nadzwyczajnej „ za” –13, „przeciw” – 6, „wstrzymało się od głosu” – 2, 

“nie głosowało”  -  0. Protokół został przyjęty.  

Ad 6 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Trzebnica 

na rok 2019 i lata następne wraz z autopoprawką. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Trzebnicy Mateusz Stanisz oddał głos Skarbnik Barbarze 

Krokowskiej.  

Skarbnik Barbara Krokowska poprosiła o wpisanie w wykazie przedsięwzięć w załączonej 

autopoprawce w kolumnie - łączne nakłady finansowe zadanie 1.1.2.2 – Rewitalizacja Gminy 

Trzebnica poprzez utworzenie galerii wystawienniczej, nie uwzględniono wydatków ujętych 

w wydatkach niewygasających, kwota powinna wynosić 2 856 052,96 zł. Kolejna pozycja 

1.3.2.10 – Zagospodarowanie terenu z przeznaczeniem pod usługi publiczne z zakresy sportu 

na potrzeby strefy aktywności sportowo – rekreacyjno - zabawowej, zamiast kwoty 

1 200 000,00 zł należy wpisać 1 488 800, 00 zł, również pozycja 1.3.2.15 należy wykreślić 
obecną kwotę a wprowadzić kwotę 19 282 630,47 zł są to wielkości uwzględniające wydatki 

niewygasające. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Trzebnicy Mateusz Stanisz poinformował, że projekt był 

omawiany szeroko podczas komisji i uzyskał pozytywną opinię wszystkich komisji. Poprosił 

o zadawanie pytań do autopoprawki. 

 

Prowadzący otworzył dyskusję: 
Radny Janusz Szydłowski zapytał o działki przy ul. Czereśniowej, skąd wynika różnica  

w kwotach. 

Skarbnik Barbara Krokowska wyjaśniła, że zwiększono jedynie łączne nakłady finansowe, 

czyli nakłady wynikające z poszczególnych lat, zamknięto rok 2018 i została podjęta uchwała 

o niewygasających wydatkach, która nie została uwzględniona w trzech pozycjach, stąd  

to zwiększenie.  

Radny Janusz Szydłowski zapytał, jakie łączne nakłady zostały poczynione w 2018 r.  

w związku z tymi działkami. 

Skarbnik Barbara Krokowska poinformowała, że sprawozdanie z wykonania budżetu za 2018 

r. radni otrzymają do końca marca 2019 r. 

Radny Janusz Szydłowski ponownie zapytał o środki poniesione na działki przy  

ul. Czereśniowej. 

Skarbnik Barbara Krokowska ponownie poinformowała, że po otrzymaniu materiałów  

z poszczególnych wydziałów, uwzględni w sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2018 r. 

Radny Mirosław Marzec poprosił Burmistrza Gminy Trzebnica o wyjaśnienie, jak został 

zagospodarowany teren przy ul. Czereśniowej. 
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Burmistrz Gminy Trzebnica Marek Długozima wyjaśnił, że w roku 2018 nie zostały 

poczynione żadne wydatki na ul. Czereśniową, będzie to uwzględnione w roku 2019. 

Radny Krzysztof Śmiertka zapytał o zadanie 1.3.2.1 – Rondo przy ul. Milickiej. W WPF była 

wskazana kwota 270 000,00 zł, łączne nakłady finansowe, a w autopoprawce jest kwota 

140 000,00 zł. Z czego wynika różnica i na co te środki zostały przeznaczone. 

Skarbnik Barbara Krokowska wyjaśniła, że przebudowa drogi 340 w zakresie przebudowy 

skrzyżowania ul. Milickiej, Roosevelta, H. Brodatego na skrzyżowanie typu rondo w mieście 

Trzebnica, zostały zwiększone środki do potrzeb wynikających z przetargu. 

Radny Krzysztof Śmiertka zapytał, jakie środki i na co zostały wydatkowane. 

Skarbnik Barbara Krokowska poinformowała, że nie posiada merytorycznej specyfikacji 

z poszczególnych wydziałów poniesionych wydatków. Przypuszczalnie są to wydatki 

związane z projektem. 

Radny Krzysztof Śmiertka poprosił o wyjaśnienie zadania 1.3.2.2, jaka kwota została wydana 

do końca 2018 r. 

Skarbnik Barbara Krokowska wyjaśniła, że jest to analogiczna sytuacja. Zostały poniesione 

prawdopodobnie wydatki na realizację projektu. 

Radny Krzysztof Śmiertka zapytał, czy te środki zostały wypłacone. 

Skarbnik Barbara Krokowska poinformowała, że jeżeli tak jest to zostały wypłacone  

w 2018 r. 

Więcej pytań do autopoprawki nie było. 

Głosowanie nad uchwałą: w głosowaniu udział wzięło 21 radnych, za przyjęciem głosowało 

13 radnych, przeciwko głosowało 8 radnych, wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała nr IV/25/19 w sprawie zmiany do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Trzebnica na rok 2019 i lata następne wraz z autopoprawką, została podjęta.  
 
Ad 7  
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Trzebnica na 2019 rok wraz  

z dwoma autopoprawkami. 

 

Przewodniczący poinformował, że przy uchwalaniu budżetu jest szczególna procedura. 

Pierwszym punktem jest przedstawienie projektu uchwały, radni otrzymali projekt budżetu  

w listopadzie. Drugim punktem jest odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej  

o projekcie uchwały budżetowej. Następnie poprosił Skarbnik o przedstawienie opinii.  

Skarbnik Barbara Krokowska odczytała uchwałę nr IV/184/2018 składu orzekającego RIO  

we Wrocławiu w sprawie opinii o przedłożonym projekcie budżetu Gminy Trzebnica na rok 

2019. Skład orzekający pozytywnie z uwagami zaopiniował projekt budżetu na rok 2019. 

Uwagi zostały naniesione do autopoprawki, uwzględniono wydatki na izbę rolniczą, jak 

również w załączniku nr 1 uwzględniono zaplanowane dotacje. 

Przewodniczący zgodnie z kolejnym punktem procedury udzielił głosu przewodniczącemu 

komisji ds. budżetu i rozwoju gospodarczego. 

Przewodniczący komisji ds. budżetu i rozwoju gospodarczego Zenobiusz Modliborski 

odczytał opinię komisji, cyt. „Na podstawie § 7 ust. 4 uchwały Nr XLIV/440/10 Rady 

Miejskiej w Trzebnicy z dnia 10 listopada 2010 roku w sprawie określenia trybu pracy nad 

projektem uchwały budżetowej, po zapoznaniu się z pozytywnymi opiniami  
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o projekcie uchwały w sprawie budżetu Gminy Trzebnica na 2019 rok przedłożonych przez 

następujące komisje Rady Miejskiej: komisji ds. rolnictwa, komisji ds. gospodarki 

komunalnej ochrony środowiska, komisji ds. obywatelskich, samorządu, porządku 

publicznego, opieki społecznej i zdrowia, komisji ds. oświaty, kultury, sportu, turystyki, 

rekreacji, młodzieży i współpracy międzynarodowej. Komisja ds. budżetu i rozwoju 

gospodarczego również pozytywnie zaopiniowała projekt wyżej wymienionej uchwały.” 

Kolejnym punktem jest przedstawienie stanowiska Burmistrza do wniosków zawartych  

w opiniach komisji ds. budżetu i rozwoju gospodarczego. Burmistrz nie wniósł uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Trzebnicy poinformował, że kolejnym punktem jest 

przedstawienie autopoprawek. Następnie udzielił głosu Skarbnik Barbarze Krokowskiej. 

Skarbnik Barbara Krokowska w związku z nieprawidłowością wynikłą z awarii programu, 

poprosiła o wprowadzenie zmian w autopoprawce nr 1. W załączniku nr 2 należy wykreślić  
w dziale „Oświata i wychowanie”, rozdział „Przedszkola” wszystkie dane od § 3020  

do § 4440 są to kwoty: 

- § 3020 zmiana kwoty 200 zł; 

- § 4010 zmiana kwoty -20 666 zł; 

- § 4040 zmiana kwoty 117 64 zł; 

- § 4110 zmiana kwoty 4254,82 zł; 

- § 4120 kwota 990,59 zł; 

- § 4170 kwota 6200 zł; 

- § 4210 kwota 2600 zł; 

- § 4220 kwota 5075 zł; 

- § 4280 kwota 198,63 zł; 

- § 4360 kwota -200 zł; 

- § 4440 kwota 1229 zł. 

Nastąpiło powielenie danych prawidłowo uwzględnionych w rozdziale „Pozostała 

działalność” w dziale „Pomoc społeczna” z niewiadomych przyczyn dane zostały usunięte, 

program już działa prawidłowo. Ostatnia autopoprawka dotyczyła konieczności 

wprowadzenia nowych paragrafów dla programu „Rodzice wracają do pracy” należało 

uwzględnić środki na składki na ubezpieczenia społeczne i fundusz pracy. W zmianie wykazu 

projektów finansowanych z udziałem środków unijnych zostały uwzględnione środki  

w ramach pakietu, jednego dużego działania. Jeżeli chodzi o zmianę w budżecie gminy  

w 2019 r. uwzględniono prawidłową kwotę wynikającą z programu ograniczania niskiej 

emisji na obszarze województwa dolnośląskiego jest to kwota 879 000 zł.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Trzebnicy poinformował, że kolejnym punktem jest 

dyskusja nad budżetem. Całość projektu uchwały była dyskutowana podczas wszystkich 

komisji. Poprosił o zadawanie pytań do autopoprawek. 

 

Prowadzący otworzył dyskusję: 
Radny Mirosław Marzec zapytał, jaka została wydatkowana kwota na ulicę Wałową. 
Burmistrz Gminy Trzebnica Marek Długozima wyjaśnił, że prace na ulicy Wałowej zgodnie  

z umową i przetargiem, który się odbył zostały wykonane i rozliczone. Pierwotnie projekt 

zakładał, że chodnik ma mieć 2 m, a miejsca parkingowe 4,5 m. W międzyczasie zmieniły się 
przepisy, miejsce parkingowe obecnie musi mieć 5 m. Przystąpiono do wykonania projektu 
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zastępczego. Drugim powodem przystąpienia do zmiany projektu było zrezygnowanie  

z budowy muru oporowego, ponieważ dwie oferty biorące udział w przetargu przewyższały 

wartość kosztorysową określoną przez projektanta. Było to 500 000,00 zł a oferty, które 

wpłynęły wynosiły 4 000 000 zł. Zrezygnowano z budowy muru oporowego, co za tym idzie 

z dodatkowych miejsc parkingowych, ponieważ przy tak wysokiej kwocie byłaby  

to niegospodarność. Projekt zastępczy czeka w starostwie na pozwolenie. Wykonawca 

dokonał zmian bez dodatkowych środków finansowych gminy. 

Radny Janusz Szydłowski zapytał czy ilość miejsc parkingowych jest zgodna z pierwotnym 

projektem. 

Burmistrz Gminy Trzebnica Marek Długozima ponownie wyjaśnił przebieg prac przy  

ul. Wałowej. 

Radny Artur Kania powiedział, że podczas ubiegłej kadencji Burmistrz obiecał 

współfinansowanie budowy chodnika między miejscowościami Ligota – Masłów. Zapytał czy 

Burmistrz podtrzymuje obietnicę, ponieważ nie jest to zapisane w WPF i budżecie. 

Burmistrz Gminy Trzebnica Marek Długozima wyjaśnił, że jest to droga powiatowa, ale 

podtrzymuje deklarację. Jednak do dnia dzisiejszego nie ma odzewu ze strony powiatu. 

Radny Krzysztof Śmiertka powiedział, że doszło chyba do błędu, ponieważ w § 12 przy 

dotacjach jest wpisany rok 2018 i w tabeli nr 1 w autopoprawce również 2018 r. 

Skarbnik Barbara Krokowska wyjaśniła, że jest to błąd pisarski, informacje dotyczą roku 

2019. 

Radny Krzysztof Śmiertka zapytał, z czego wynika zaplanowany wzrost o 16% wpływów  

z podatków na 2019 r. względem roku 2018. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Trzebnicy Mateusz Stanisz poinformował, że projekt był 

omawiany podczas komisji, na których radny Śmiertka nie był obecny. Prosił o zadanie 

pytania do autopoprawki. 

Radny Krzysztof Śmiertka zapytał, z czego wynika różnica w dochodach z tytułu dotacji,  

w tabeli jest kwota 8 463 000,00 zł, a w wyjaśnieniach jest ponad 10 000 000,00 zł. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Trzebnicy Mateusz Stanisz ponownie powiedział, że nie 

jest to pytanie do autopoprawki. 

Niezrozumiała wypowiedź radnego Mirosława Marca.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Trzebnicy Mateusz Stanisz przywoływał radnego Marca 

trzykrotnie do porządku. 

Skarbnik Barbara Krokowska wyjaśniła, że dotacje są wykazywane w różnych tabelach,  

z różnych tytułów. Dochody dotacji to nie jest równoznaczne z dochodami z tytułu dotacji  

z budżetu Unii Europejskiej. 

Radny Krzysztof Śmiertka zapytał o budowę hali widowiskowo – sportowej przy Szkole 

Podstawowej nr 2, w autopoprawce jest obciążenie budżetu kwotą 1 464 000,00 zł, kwota 

miała być dotowana, z czego to wynika. 

Skarbnik Barbara Krokowska poinformowała, że jest to zmiana końcówki paragrafu,  

o którym była mowa w opinii RIO. W Regionalnej Izbie Obrachunkowej stwierdzono, że nie 

są to środki z budżetu państwa i należało je ująć, jako środki z budżetu gminy. Nie stracono 

dotacji, zmieniono tylko klasyfikację budżetową. 
Radna Renata Bujak – Ziółkowska zapytała czy budżet gminy nie jest w stanie zapewnić 
środków na dowóz dzieci niepełnosprawnych. Wśród tych dzieci jest jeden chłopiec 
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stanowiący zagrożenie dla pozostałych dzieci, jest agresywny. Rodzice wystosowali skargę 
do kuratorium na wydział oświaty. Czy gmina jest w stanie rozwiązać problem? 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Trzebnicy Mateusz Stanisz poinformował radną, aby 

zgłosiła problem do wydziału oświaty. 

Burmistrz Gminy Trzebnica Marek Długozima poinformował, że zna problem, który trwa od 

kilku lat. Gmina stara się rozwiązać problem. Środki pieniężne na ten cel są. Dziecko jest 

dowożone do szkoły. Poprosił radną, aby zgłosiła się do wydziału oświaty i tam się dowie jak 

ten problem został rozwiązany. 

Radny Mirosław Marzec zapytał, dlaczego do dnia dzisiejszego nie wykreślono § 2 z uchwały 

w sprawie ustalenia wysokości stawek od środków transportowych z dnia 13.11.2018 r. 

zgodnie z uchwałą RIO stwierdzającą nieważność tego paragrafu. 

Skarbnik Barbara Krokowska odpowiedziała, że RIO wykreśliła zapis i tak to wpłynie na 

budżet, że 13 pojazdów nie otrzyma zniżki. 

Radny Krzysztof Śmiertka zapytał o oświetlenie przejścia dla pieszych przy ul. Oleśnickiej 

przy osiedlu Bukowym oraz o pasy przy marketach na ul. Chrobrego. 

Burmistrz Gminy Trzebnica Marek Długozima odparł, że w budżecie jest zapisana kwota  

na oświetlenie w wysokości 200 000 zł, i są tam różne zadania. Przy ul. Chrobrego zostały 

zamontowane progi zwalniające. W miejscu wskazanym przez mieszkańców nie można 

wykonać pasów ze względu na przepisy prawa, ale będą szukać innego rozwiązania. 

Radny Krzysztof Śmiertka zapytał o interpelację, która złożył. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Trzebnicy Mateusz Stanisz odpowiedział, że sesja, na 

której będzie podejmowana uchwała budżetowa nie przewiduje punktu interpelacji 

 i zapytań. 
Prowadzący zamknął dyskusję. Następnie oddał głos przedstawicielce Klubu Koalicji 

Obywatelskiej. 

Radna Renata Bujak – Ziółkowska przeczytała, że dzisiejsza sesja jest najważniejszą sesją, 
ponieważ uchwalany jest budżet Gminy Trzebnica. Radni koalicji chcą być prawdziwym 

samorządem, pomagać mieszkańcom. W wystąpieniu radna poruszyła sprawę budowy 

parkingów oraz budowę hali widowiskowo – sportowej przy Szkole Podstawowej nr 2  

w Trzebnicy, uważając budowę tak dużej hali za niegospodarność.  
Radny Zbigniew Kuźma przedstawił negatywne stanowisko Klubu Prawo i Sprawiedliwość  
w sprawie budżetu Gminy Trzebnica na 2019 r., (załącznik do niniejszego protokołu). 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Trzebnicy Mateusz Stanisz zaapelował, że kampania 

wyborcza skończyła się w październiku ubiegłego roku. 

Radny Mirosław Marzec przerywał wystąpienie przewodniczącego. 

Przewodniczący trzykrotnie przywoływał radnego do porządku, następnie poprosił  

o zaprotokołowanie odebranie głosu radnemu Marcowi po raz drugi na dzisiejszej sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Trzebnicy, jako przedstawiciel Klubu Marka Długozimy 

odniósł się do wystąpień Klubów stwierdzając, że radny Kuźma powiedział, że zadawał 

pytania, składał wnioski odnośnie spraw poruszonych w piśmie. Przewodniczący wyjaśnił,  

że na zadawane pytania podczas komisji radny otrzymywał odpowiedzi. Jednak żaden 

wniosek z Klubów nie wpłynął. Dodał, że radni otrzymywali odpowiedzi na zadawane 

pytania. Zaapelował, aby wszyscy radni współpracowali na rzecz wspólnoty samorządowej. 
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Burmistrz Gminy Trzebnica Marek Długozima oznajmił, że jest to budżet autorski, 

doskonały, proinwestycyjny. Nie jedna gmina by sobie takiego budżetu życzyła. Gmina jest 

bezpieczna, nie przekroczyła progu zadłużenia. Budżety Gminy Trzebnica są zawsze 

pozytywnie opiniowane przez RIO. Burmistrz odniósł się do największych inwestycji  

w Gminie Trzebnica, obecnie za te pieniądze byłoby to niewykonalne. Gmina Trzebnica 

rozwija się dynamicznie, przybywa mieszkańców. Trzeba myśleć perspektywicznie planując 

inwestycje. Dodał, że ponosi pełną odpowiedzialność za inwestycje. Zwrócił uwagę na bardzo 

dobrze rozwiniętą infrastrukturę w Trzebnicy. 

Radny Janusz Szydłowski przerywał wypowiedź Burmistrza. Przewodniczący trzykrotnie 

przywołał radnego do porządku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Trzebnicy poinformował, że wszyscy przedstawiciele 

Klubów wygłosili oświadczenia w sprawie budżetu na 2019 r. 

Głosowanie pierwszej autopoprawki do budżetu Gminy Trzebnica na 2019 r.: w głosowaniu 

udział wzięło 21 radnych, za przyjęciem głosowało 13 radnych, przeciwko głosowało  

8 radnych, wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Głosowanie drugiej autopoprawki do budżetu Gminy Trzebnica na 2019 r.: w głosowaniu 

udział wzięło 21 radnych, za przyjęciem głosowało 13 radnych, przeciwko głosowało  

8 radnych, wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Trzebnicy poinformował, że nie zostały zgłoszone żadne 

wnioski do budżetu na 2019 r. 

Głosowanie nad ostatecznym projektem uchwały wraz z autopoprawkami: w głosowaniu 

udział wzięło 21 radnych, za przyjęciem głosowało 13 radnych, przeciwko głosowało  

8 radnych, wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała nr IV/26/2019 w sprawie zmian w budżecie gminy Trzebnica na 2019 rok wraz 
z dwoma autopoprawkami, została podjęta.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Trzebnicy pogratulował Burmistrzowi Gminy Trzebnica 

Markowi Długozimie oraz życzył wypełnienia budżetu w 100%. 

 

Ad 8  
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Będkowo. 

Prowadzący otworzył dyskusję: 
Radny Janusz Szydłowski zapytał, do kogo należą dwie działki nr 92 i 93, w obrębie wsi 

Będkowo. Złożył również wniosek, aby Kluby otrzymywały jedną mapę  
w kolorze. 

Salę opuściła radna Maria Ciepluch. 

Burmistrz Gminy Trzebnica Marek Długozima odparł, że działki należą do mieszkańców.  

Radny Krzysztof Śmiertka zapytał, kto jest wnioskodawcą przystąpienia do uchwalenia planu 

zagospodarowania przestrzennego, jaki będzie koszt przygotowania. 

Salę obrad opuścił wiceprzewodniczący Marek Koliński. 

Burmistrz Gminy Trzebnica Marek Długozima wyjaśnił, że jest to na wniosek mieszkańców. 

Dokładnej kwoty nie jest w stanie określić, zależy to od wielkości planu. Poda na kolejnej 

sesji. Będkowo jest jednym z najmniejszych sołectw, więc plan nie będzie dużo kosztował.  
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Radny Mirosław Marzec zapytał czy Gmina Trzebnica posiada w Będkowie działkę, aby 

wybudować świetlicę mieszkańcom. 

Burmistrz Gminy Trzebnica Marek Długozima odparł, że miał spotkanie z mieszkańcami 

Będkowa gdzie ustalono zadania. Zaczęto od budowy wiaty, placu zabaw, oświetlenia, 

wykonania drogi z chodnikiem i przyjdzie czas na budowę świetlicy. 

Na salę obrad wróciła radna Maria Ciepluch. 

Radny Mirosław Marzec powiedział, że przejazd pod wiaduktem jest nieoświetlony. 

Burmistrz Gminy Trzebnica Marek Długozima wyjaśnił, że zgłoszono problem oświetlenia na 

„5”, mieszkańcy zgłosili problem. Po interwencji zostało to naprawione.  

Więcej pytań nie było. 

Głosowanie nad uchwałą: w głosowaniu udział wzięło 20 radnych, za przyjęciem głosowało 

20 radnych, przeciwko głosowało 0 radnych, wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała nr IV/27/19 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego wsi Będkowo, została podjęta. 
 
Ad 9  
Podjęcie uchwały w sprawie dotacji udzielanych niepublicznym szkołom oraz niepublicznym 

przedszkolom i innym formom wychowania przedszkolnego prowadzonym przez osoby 

fizyczne i prawne na terenie Gminy Trzebnica. 

Na salę obrad wrócił wiceprzewodniczący Marek Koliński. 

Prowadzący otworzył dyskusję: 
Radna Renata Bujak – Ziółkowska zapytała o uchwałę dotyczącą udzielania dotacji 

niepublicznym przedszkolom, szkołom, która była podjęta pod koniec grudnia 2017 r., została 

w dwóch punktach uchylona przez RIO. Czy na podstawie uchwały były udzielane dotacje 

placówkom i w jakiej wysokości? Czy jednostkom nie grozi oddanie tych środków? 

Skarbnik Barbara Krokowska wyjaśniła, że dotacje, które były udzielane poszczególnym 

jednostkom opierały się na ustawie o oświacie. Dotacje nie są zagrożone. 

 

Więcej pytań nie było. 

Głosowanie nad uchwałą: w głosowaniu udział wzięło 21 radnych, za przyjęciem głosowało 

21 radnych, przeciwko głosował 0 radny, wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała nr IV/28/19 w sprawie dotacji udzielanych niepublicznym szkołom oraz 
niepublicznym przedszkolom i innym formom wychowania przedszkolnego 
prowadzonym przez osoby fizyczne i prawne na terenie Gminy Trzebnica, została 
podjęta.  
 

Ad 10  
Podjęcie uchwały w sprawie określenia kryteriów rekrutacji, punktacji oraz dokumentów 

potwierdzających ich spełnienie przy przyjęciu kandydatów zamieszkałych poza obwodem do 

klas I publicznych szkół podstawowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina 

Trzebnica. 

W dyskusji nikt z radnych nie zabrał głosu.  
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Głosowanie nad uchwałą: w głosowaniu udział wzięło 21 radnych, za przyjęciem głosowało 

21 radnych, przeciwko głosował 0 radny, wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała nr IV/29/19 w sprawie określenia kryteriów rekrutacji, punktacji oraz 
dokumentów potwierdzających ich spełnienie przy przyjęciu kandydatów zamieszkałych 
poza obwodem do klas I publicznych szkół podstawowych, dla których organem 
prowadzącym jest Gmina Trzebnica, została podjęta.  

Ad 11 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia kryteriów, liczby punktów oraz niezbędnych 

dokumentów na II etapie rekrutacji do publicznych przedszkoli oraz oddziałów 

przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych lub publicznych innych form 

wychowania przedszkolnego, dla których Gmina Trzebnica jest organem prowadzącym. 

W dyskusji nikt z radnych nie zabrał głosu.  

Głosowanie nad uchwałą: w głosowaniu udział wzięło 21 radnych, za przyjęciem głosowało 

21 radnych, przeciwko głosował 0 radny, wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała nr IV/30/19 w sprawie określenia kryteriów, liczby punktów oraz niezbędnych 
dokumentów na II etapie rekrutacji do publicznych przedszkoli oraz oddziałów 
przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych lub publicznych innych form 
wychowania przedszkolnego, dla których Gmina Trzebnica jest organem prowadzącym, 
została podjęta.  

Ad 12  
Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Gminnego Przedszkola  

nr 1 im. Krasnala Hałabały w Trzebnicy.  

W dyskusji nikt z radnych nie zabrał głosu. 

Głosowanie nad uchwałą: w głosowaniu udział wzięło 21 radnych, za przyjęciem głosowało 

21 radnych, przeciwko głosowało 0 radnych, wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała nr IV/31/19 w sprawie powołania stałych Komisji Rady Miejskiej w Trzebnicy 
i ustalenia ich składów osobowych, została podjęta.  
 
Ad 13  
Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Punktu Przedszkolnego „Krasnale” w Ujeźdźcu 

Wielkim. 

Prowadzący otworzył dyskusję: 
Radna Renata Bujak – Ziółkowska zapytała o kwotę w budżecie 116 000,00 zł przeznaczoną 
na Punkt Przedszkolny w Boleścinie, jak to się ma do likwidacji tego punktu przedszkolnego. 

Na co przeznaczona jest kwota, skoro nie ma zgłoszonych dzieci. 

Skarbnik Barbara Krokowska poinformowała, że nikt z wydziału nie zgłaszał konieczności 

zmniejszenia środków na to zadanie. W tym roku nie zgłoszono żadnych dzieci, ale z tytułu 

lat poprzednich jeszcze uczęszczają. W momencie, kiedy ten punkt przedszkolny działał 

należało zabezpieczyć środki. Z chwilą podjęcia uchwały dzieci będą przesunięte do oddziału 

przedszkolnego w Szkole Podstawowej w Boleścinie i nie będzie konieczności finansowania 

punktu przedszkolnego.  
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Radny Paweł Wolski dodał, że punkt przedszkolny nigdy nie działał, a środki przeznaczane  

są na oddział w szkole. 

Radna Małgorzata Lecyk powiedziała, że punkt był otwarty i uczęszczały tam dzieci 

dwuletnie, trzyletnie. 

Więcej pytań nie było. 

 

Głosowanie nad uchwałą: w głosowaniu udział wzięło 21 radnych, za przyjęciem głosowało 

19 radnych, przeciwko głosował 0 radny, wstrzymało się od głosu 2 radnych. 

Uchwała nr IV/32/19 w sprawie likwidacji Punktu Przedszkolnego „Krasnale”  
w Ujeźdźcu Wielkim, została podjęta.  

Ad 14  
Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Punktu Przedszkolnego „Smerf” w Boleścinie.   

W dyskusji nikt z radnych nie zabrał głosu. 

Głosowanie nad uchwałą: w głosowaniu udział wzięło 21 radnych, za przyjęciem głosowało 

16 radnych, przeciwko głosowało 0 radnych, wstrzymało się od głosu 5 radnych. 

Uchwała nr IV/33/19 w sprawie likwidacji Punktu Przedszkolnego „Smerf”  
w Boleścinie, została podjęta.  
 

Ad 15  
Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wyborów sołtysów i członków rad sołeckich wraz  

z autopoprawką. 

W dyskusji nikt z radnych nie zabrał głosu.  

Głosowanie nad uchwałą: w głosowaniu udział wzięło 21 radnych, za przyjęciem głosowało 

21 radnych, przeciwko głosowało 0 radnych, wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała nr IV/34/19 w sprawie zarządzenia wyborów sołtysów i członków rad sołeckich 
wraz z autoporawką, została podjęta.  
 
Ad 16  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XVII/200/16 Rady Miejskiej  

w Trzebnicy z dnia 26 lipca 2016 r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej na rzecz 

Województwa Dolnośląskiego.   

W dyskusji nikt z radnych nie zabrał głosu.  

Głosowanie nad uchwałą: w głosowaniu udział wzięło 21 radnych, za przyjęciem głosowało 

21 radnych, przeciwko głosowało 0 radnych, wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała nr IV/35/19 w sprawie zmiany Uchwały Nr XVII/200/16 Rady Miejskiej  
w Trzebnicy z dnia 26 lipca 2016 r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej na rzecz 
Województwa Dolnośląskiego, została podjęta.  
 

Ad 17  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVIII/313/17 Rady Miejskiej  

w Trzebnicy z dnia 31 maja 2017 r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej na rzecz 

Województwa Dolnośląskiego. 
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W dyskusji nikt z radnych nie zabrał głosu.  

Głosowanie nad uchwałą: w głosowaniu udział wzięło 21 radnych, za przyjęciem głosowało 

21 radnych, przeciwko głosowało 0 radnych, wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała nr IV/36/19 w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVIII/313/17 Rady Miejskiej  
w Trzebnicy z dnia 31 maja 2017 r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej na rzecz 
Województwa Dolnośląskiego, została podjęta.  
 
Ad 18  
Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  

w Trzebnicy i ustalenia składu osobowego. 

Radny Mirosław Marzec zgłosił rezygnację z zamiaru uczestnictwa w pracach komisji 

rewizyjnej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Trzebnicy Mateusz Stanisz zgodnie z wnioskiem wykreślił 
radnego Marca. Następnie odczytał zgłoszone kandydatury do komisji rewizyjnej: Renata 

Bujak – Ziółkowska, Krzysztof Śmiertka, Małgorzata Lecyk, Zbigniew Kuźma, Lech 

Taraszczuk, Zenobisz Modliborski, Maria Ciepluch, Marek Paszkot. Wszyscy kandydaci 

podtrzymali deklaracje.  

Przewodniczący poddał pod głosowanie kandydatury: 

- Maria Ciepluch „ za” – 21, „przeciw” – 0, „wstrzymało się od głosu” – 0; 

- Marek Paszkot „ za” – 21, „przeciw” – 0, „wstrzymało się od głosu” – 0; 

- Zenobisz Modliborski „ za” – 21, „przeciw” – 0, „wstrzymało się od głosu” – 0; 

- Lech Taraszczuk „ za” – 21, „przeciw” – 0, „wstrzymało się od głosu” – 0; 

- Zbigniew Kuźma „ za” – 20, „przeciw” – 0, „wstrzymało się od głosu” – 1 (Z. Kuźma); 

- Małgorzata Lecyk „ za” – 21, „przeciw” – 0, „wstrzymało się od głosu” – 0; 

- Krzysztof Śmiertka „ za” – 8 (radni: R. Bujak – Ziółkowska, A. Kania, Z. Kuźma,  

M. Lecyk, M. Marzec, J. Szydłowski, K. Śmiertka, J. Wróbel), „przeciw” – 13 (radni:  

K. Ankier, M. Ciepluch, A. Gajowy, A. Janik, M. Kempa, M. Koliński, Z. Modliborski,  

M. Orzechowska, M. Paszkot, E. Sikora. M. Stanisz, L. Taraszczuk, P. Wolski), „wstrzymało 

się od głosu” – 0;  

- Renata Bujak – Ziółkowska „ za” – 8 (radni: R. Bujak – Ziółkowska, A. Kania, Z. Kuźma,  

M. Lecyk, M. Marzec, J. Szydłowski, K. Śmiertka, J. Wróbel), „przeciw” – 13 (radni:  

K. Ankier, M. Ciepluch, A. Gajowy, A. Janik, M. Kempa, M. Koliński, Z. Modliborski,  

M. Orzechowska, M. Paszkot, E. Sikora. M. Stanisz, L. Taraszczuk, P. Wolski), „wstrzymało 

się od głosu” – 0;  

Głosowanie nad uchwałą: w głosowaniu udział wzięło 21 radnych, za przyjęciem głosowało 

20 radnych, przeciwko głosowało 0 radnych, wstrzymało się od głosu 1 radnych. 

Uchwała nr IV/37/19 w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  
w Trzebnicy i ustalenia składu osobowego, została podjęta.  
 
Ad 19  
Podjęcie uchwały w sprawie wyboru przewodniczącego/ej Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Trzebnicy. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Trzebnicy Mateusz Stanisz poprosił o zgłaszanie 

kandydatur na przewodniczącego. 

Nikt nie zgłosił kandydatów. Przewodniczący Rady Miejskiej w Trzebnicy zgłosił w imieniu 

Klubu Marka Długozimy kandydaturę Marii Barbary Ciepluch. Stwierdził, że radna jest radną 
drugą kadencję, poznała arkana pracy w Radzie Miejskiej, będzie dobrze przewodniczyć 
komisji. 

Głosowanie nad uchwałą: w głosowaniu udział wzięło 21 radnych, za przyjęciem głosowało 

20 radnych, przeciwko głosowało 1 radnych, wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała nr IV/38/19 w sprawie wyboru przewodniczącego/ej Komisji Rewizyjnej Rady 
Miejskiej w Trzebnicy, została podjęta.  
 
Ad 20  
Komunikaty. 

Radny Artur Kania zapytał czy będzie przeprowadzone szkolenie dla radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Trzebnicy Mateusz Stanisz poinformował, że jest do 

dyspozycji radnych i zaprosił na swój dyżur. 

Radny Mirosław Marzec poinformował, że na terenie Trzebnicy powstało stowarzyszenie Las 

Bukowy. Dodał, że ma zgłoszenie od mieszkańców, że w Trzebnicy występuje wysoki 

poziom zanieczyszczenia wody. 

Radna Justyna Wróbel poprosiła o przegłosowanie prośby o przeniesienie do komisji 

gospodarki komunalnej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Trzebnicy Mateusz Stanisz odparł, że już rozmawiali na 

ten temat i w odpowiednim czasie do tematu wróci. 

 

Ad 21 
Zamknięcie IV sesji Rady Miejskiej.  

Przewodniczący Rady poinformował, że porządek obrad został wyczerpany i słowami  

cyt. „zamykam obrady sesji Rady Miejskiej w Trzebnicy”, dokonał zamknięcia IV sesji  

o godzinie 15:45. 

 

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: 

Adrianna Cendrowska 

 

 


